

Protokoll styrelsemöte nr 164

Styrelsemöte Paulins vägförening 2021-05-20

(På grund av Covid-19 hålls detta möte digitalt via Zoom)

Närvarande

Thomas Held (länk)

Per Magnusson (länk)

Lotta Hedlund (länk)

Karolin Kull (länk)

Jessica Törndahl (länk)

Marie-Louise Fast, suppleant (länk)

Bo Lennerhov, suppleant (länk)

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Thomas Held hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade att

Välja Per Magnusson att föra protokoll under mötet.

§ 3 Val av person att justera protokollet

Styrelsen beslutade att

Välja Marie-Louise Fast att justera protokollet

§ 4 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutade att

välja att godkänna dagordningen

§ 5 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade att

godkänna föregående protokoll från 2021-04-15 och lägga det till handlingarna.

§ 6 Ekonomi

Linda har börjat skicka ut fakturor på hälften av årets (av styrelsen föreslagen) årsavgift. Alla verkar inte ha fått ännu, Karolin stämmer av med Linda. BRF Paulins Trädgårdar har ny ordförande och vi säkerhetsställer att fakturorna skickas till rätt adress.

§ 7 Bryggan, får

Bryggan är nu ilagd för säsongen. Wiwa har utökat trallen vid bänkarna. De nya skyltarna har satts upp. En ny typ av halkmatta kommer att sättas fast.

Någon har stulit sex fästen till räcket. Wiwa hade turligt nog fyra extra men vi måste låta tillverka ytterligare två.

Glasdörren till informationsskåpet har återfunnits i "tjuvgömman" i skogen men vi avvaktar tills polisen har gjort sina undersökningar.

Vi lär behöva informationsskyltar gällande Covid 19 även i år, Per beställer.

Fåren finns nu på plats i hagen. Båstad Rör har lagat den saboterade vattenslangen till fårens bevattning.

§ 8 Sophantering

Lotta och Karolin gör ett nytt försök med Kommunen angående sopkärlet nere vid bryggan. Vi diskuterade om vi själva ska bekosta ett kärl om Kommunen avböjer.

§ 9 Grönområde, vägar, padelbana, postlådor

Häcken mot Kattviksvägen har nu beskurits och detta kommer förhoppningsvis förbättra sikten mot Kattviksvägen. Lotta ansåg att det behöver klippas och hållas efter bättre längs med stigen ner mot tennisbanorna. Offerter för padelbanan har börjat komma in.

Vi har fått ett brev från Postnord som säger att de vill att "lådhusens" postlådor flyttas ut till vägen, helst inom sex månader. Lotta har tagit fram en prisuppgift på flerfackslådor som skulle kunna placeras i anslutning till sopkärnen. Däremot anser vi inte att rad 11-13 ska beröras av detta då dessa inte ligger vid en stickväg och har vanliga brevlådor. Thomas pratar med Postnord. Vi avser att informera medlemmarna på årsmötet innan någon förändring görs.

Kommunen har nu satt upp P-förbudsskyltarna på västra sidan av vägen. Även en ny "enskild väg"-skylt har satts upp. Vi har även en tillägsskylt med texten "obehörig trafik undanbedes" som vi avvaktar lite med att sätta upp. Kommunen anser att vi bör byta ut skylten som anger "Paulins Väg" i korsningen. Vi undrar

om detta inte borde falla på Kommunen själva? Lotta kollar. Det sitter en äldre skylt med texten "ej obehörig trafik" vid rad 13 som borde tas bort.

Lina Andreasson vill gärna att vi sätter upp farthinder även på den övre delen av vägen.

Sopning av vägen mot BRF har inte kunnat genomföras pga byggfordon på vägen vid tillfället. Kommunen har lovat att ordna detta.

§ 10 Årsstämma

Årsstämman är uppskjuten till den 7/8 och medlemmarna har informerats via e-post. Vi avvaktar med val av lokal tills vi vet hur restriktionerna kommer att se ut. Handlingar och kallelse måste skickas ut senast fjorton dagar före mötet.

§ 11 Övriga frågor

Bevakningsgruppen har börjat rondera även runt bryggan och tennisbanorna. Byggnationen av Paulins Väg 24 kommer nu att påbörjas. Huset ska enligt uppgift från fastighetsägaren levereras den 29/6 och pågå i ca två-tre dagar. Vi har framfört att tidpunkten är olämplig eftersom det är mitt i sommaren och har också ställt krav på att framkomligheten på vägen inte hindras under dessa dagar. Per och Karolin tar fram ett sommarbrev till medlemmarna för utskick i början av juni.


§ 12 Nästa styrelsemöte

Nästa möte kommer att hållas digitalt via Zoom den 1/7 2021 klockan 17:00. Lotta ordnar länk till Zoom.

§ 13 Mötets avslutande

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.


.....
Per Magnusson


.....
Marie-Louise Fast, justerare